
Zápis z 6. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

13. 9. 2023 v 19 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: R. Brát, A. Jarý, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, L. Vejrek  

Nepřítomni: P. Špelda 

Program 

1. Výsledky sezony družstev 

2. Výsledky individuálních turnajů 

3. Uskutečněné a plánované akce 

4. Sponzoring v r. 2023 

5. Přetlaková hala – přípravy a nákupy 

6. Nový tréninkový rozpis 

7. Nákup nových laviček 

8. Stromy v areálu 

9. Úprava prostoru před terasou 

10. Ostatní 

Závěry 

1. Výsledky sezony družstev 

Předseda rekapituloval výsledky družstev a sezonu zhodnotil jako nadmíru úspěšnou: 

Dospělí A (krajská 1. třída): 1. místo  
Dospělí B (krajská 2. třída): 2. místo 
Dospělí C (krajská 2. třída): 7. místo 
Veteráni (okr. přebor nad 55 let): 2. místo 
Dorost A (krajský přebor): 5. místo 
Dorost B (krajská 1. třída): 2. místo 
Dorost C (krajská 1. třída): 6. místo 
Starší žáci A (krajský přebor): 2. místo 
Starší žáci B (krajská 1. třída): 3. místo 
Mladší žáci A (krajský přebor): 3. místo 
Mladší žáci B (krajská 1. třída): 1.–2. místo v nadstavbě B 
Babytenis (krajská soutěž): 2. místo 

V. v. vyjádřil souhlas s hodnocením. 

2. Výsledky na individuálních soutěžích 

Předseda vyzdvihl výkony Natálie Jaré (účast na dvou B turnajích, na nichž 3× postoupila do druhého 

kola) a Markéty Pavlové (3., 5. místo, 2 čtvrtfinále, mezi 10 nejlepšími babytenisty v kraji). Z ostatních 

zmínil stříbro z deblu Davida Špeldy. 

3. Uskutečněné a plánované akce 



Dětské domácí turnaje byly zrušené z důvodu nezájmu hráčů, což se však týká turnajů v celé 

republice (na konci prázdnin se konalo cca 35 % turnajů). Uskutečnil se tak pouze turnaj mužů (18 

hráčů, bez výraznější domácí výsledkové stopy) a pouťový turnaj, který poprvé vyhrála žena: 

dorostenka N. Jará. 

V. v. se shodl, že by bylo vhodné uspořádat v hale turnaj dorostenců a dorostenek. Dohodl se také na 

již dříve vyhlášeném termínu memoriálu M. Wolfa: 30. září. 

Zodpovídá: T. Kábrt 

4. Sponzoring v r. 2023 

Předseda rekapituloval seznam sponzorů, kteří nám poskytnou nebo poskytli finanční dar: VAPO (10 

tis. Kč), NVSP (15 tis. Kč), BCom consulting (10 tis. Kč), Saar Gummi Czech (22,5 tis. Kč), Saar Gummi 

Czech – mikrosponzoring (12 tis. Kč), Wikov – mikrosponzoring (7 tis. Kč), Trees (10 tis. Kč), Protec 

(10–15 tis. Kč).  

V. v. vyjádřil s tímto stavem spokojenost.  

5. Přetlaková hala – přípravy a nákupy 

V. v. rozhodl, že se hala bude stavět 13. října od 8 hod. V. v. souhlasil s nákupem relé na plynoměr 

(umožní sledovat spotřebu plynu přes ARC). Předseda inicioval nákup krycí fólie přes kotvy (zajistit 

zkusí J. Kult). Ostatní materiál by měla přivézt firma Calypso. Předseda dostal za úkol domluvit 

kontroly všech zařízení. Situace s energiemi bude vyřešena během prvního týdne v říjnu. Rezervovat 

se bude hala přes nový rezervační systém rezzy, který je napojený přímo na ovládání haly. Umožní tak 

rezervovat si halu s okamžitou platností a ne 12 hod. dopředu. V jednání jsou také víkendové 

dopolední tréninky dětí našeho klubu a Úpice. Pokud by tréninky znemožnily dopolední rezervaci 

veřejnosti, v. v. se shodl na snížení ceny víkendového hraní na 250 Kč/hod. až do 16 hod.  

Zodpovídá: T. Kábrt, J. Kult 

6. Nový tréninkový rozpis 

Předseda představil v. v. nový tréninkový rozpis na školní rok 2023–2024. Celkem trénuje cca 100 

dětí. Vzhledem ke zvýšení cen tréninků byl tak úbytek minimální. Po vzájemné domluvě se v. v. 

rozhodl, že ve středu bude rezervován pro veterány pouze 1 kurt, což uvolní 1 dvorec pro hraní 

veřejnosti.  

7. Nákup nových laviček 

V. v. se dohodl na nákupu nových laviček, a to ve stylu nových laviček na fotbalovém stadionu a ve 

městě. Předseda zkusí o zafinancování nových laviček požádat radu města.  

Zodpovídá: T. Kábrt 

8. Stromy v areálu 

Předseda předal v. v. hodnocení odborníka na statiku stromů týkající se jedle za klubovnou. Podle něj 

nehrozí její vyvrácení, ale rozlomení vzhledem k jejím dvěma špičkám. Město by si tedy mělo 



objednat výškovou kontrolu stromu a uskutečnit případná opatření. Oba stříbrné smrky se rozhodl 

oddíl již dříve skácet. 

Zodpovídá: T. Kábrt 

9. Úprava prostoru před terasou 

Prostor před terasou bude upraven během října do dohodnuté podoby. V. v. se rozhodl o využití 

kačírku u rostlin, o tom, že nechce pod terasou žádné jehličnany, a o upřednostnění užitkových 

rostlin.  

Zodpovídá: T. Kábrt 

10. Ostatní 

Předseda v. v. informoval o nákupu komunikační platformy eos, která umožní rodičům mladých 

tenistů mít všechno centralizované na jednom místě (po vzoru školních platforem). 

Vzhledem k tomu, že nepřišla od Green4plan za opravy jejich oprav čerpadla a frekvenčního měniče 

žádná faktura, v. v. rozhodl, že u firmy zůstáváme.  

V. v. souhlasil s nákupem klubových triček pro správce a kantýnské. 

V. v. souhlasil s nákupem levnějšího balíčku O2 Sport. 

V. v. souhlasil s nákupem kvalitního kontaktního grilu (fa Ketler) a 3 plotýnek namísto současného již 

značně dosluhujícího vařiče.  

V. v. souhlasil se zavěšením nového botníku v šatnách. 

V. v. vzal na vědomí, že brigády na lakování sloupů se uskuteční v říjnu. 

V. v. souhlasil s dotažením objednávky terminálu a současné umožnění plateb qr kódem. 

V. v. souhlasil s vyvěšením varovné cedule týkající se kluzkého povrchu palet (přístup do haly). 

V. v. připomněl L. Vejrkovi přivaření pantů a zarážky u hlavního vchodu do areálu. 

V. v. souhlasil s nákupem energetických tyčinek a iontových nápojů do občerstvení. 

Zodpovídá: T. Kábrt, L. Vejrek 

 

Zapsal: T. Kábrt 

 


